



## IRCC OUTREACH FOR DAWSON CITY EMPLOYERS



Take a break! Chat with an IRCC Outreach Officer in Dawson City.

Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC) will be in Dawson City next **Wednesday and Thursday, September 11<sup>th</sup> and 12<sup>th</sup>, 2023.**

If you are an employer, attend an open information session to ask questions and get information about Canada's immigration programs. Alternatively, walk-ins are welcome outside of information session hours between 8:00 and 17:00. To avoid waiting, book an appointment at [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca), [ross.storey@cic.gc.ca](mailto:ross.storey@cic.gc.ca) or call 867-334-8597.

LOCATION: THE KLONDIKE VISITOR ASSOCIATION (KVA) BOARD ROOM - SECOND FLOOR @ 1102 FRONT STREET

## UPCOMING OUTREACH HOURS

Open Information Sessions:

Wednesday, September 11, 2023 9:30 to 11:00 and 14:30 to 16:00

Thursday, September 12, 2023 9:30 to 11:00 and 14:30 to 16:00

Walk-ins/Appointments: welcome outside of information session hours between 8:00 and 17:00. To avoid waiting, book an appointment at [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca), [ross.storey@cic.gc.ca](mailto:ross.storey@cic.gc.ca) or call 867-334-8597.

## HEURES DE PROMOTION D'IRCC POUR LES EMPLOYEURS DE DAWSON CITY



Prenez une pause! Discutez avec un Agent de promotion d'IRCC dans Dawson City.

Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada (IRCC) sera à Dawson City mercredi et jeudi prochains, le 11 et 12 septembre 2023.

Si vous êtes un employeur, participez à une séance d'information ouverte à tous pour poser des questions et obtenir des renseignements sur les programmes d'immigration du Canada. Vous pouvez également vous présenter dehors des heures d'ouverture des séances d'information, entre 8h00 et 17h00. Pour éviter l'attente, prenez rendez-vous à [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca), [ross.storey@cic.gc.ca](mailto:ross.storey@cic.gc.ca) ou appelez le 867-334-8597.

LIEU: SALLE DU CONSEIL DE KLONDIKE VISITORS ASSOCIATION (KVA) - DEUXIÈME ÉTAGE @ 1102 FRONT STREET

## HORAIRES DES PROCHAINS HEURES DE PROMOTION

Mercredi, 11 septembre 2023 de 9h30 à 11h00 et de 14h30 à 16h00

Jeudi 12 septembre 2023 de 9h30 à 11h00 et de 14h30 à 16h00

Les visites et les rendez-vous sont bienvenus en dehors des heures d'ouverture des sessions d'information, entre 8h00 et 17h00. Pour éviter l'attente, prenez rendez-vous sur [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca), [ross.storey@cic.gc.ca](mailto:ross.storey@cic.gc.ca) ou 867-334-8597



Contact Yukon Outreach at: [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca)

Contactez promotion du Yukon: [promotion@cic.gc.ca](mailto:promotion@cic.gc.ca)